
Referat af bestyrelsesmøde i SAS 7. sept. 2010. 

 

Dagsorden. 

 
1. Meddelelser v. formanden. 

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Godkendelse af ref. fra møde 2.aug. 

4. Regnskab. 

5. Kapsejladsudvalg:  

• Guldpokal / Storebæltsmesterskab. 

6. Klubhus. 

7.  Broudvalg. 

8. Juniorudvalg. 

9. Ekstraordinær generalforsamling. 

• Forskellige oplæg. 

10. Evt. 

11. Punkter til næste møde. 

12. Næste møde. 

 

Mødedeltagere: Jan, Arne, Claus, Søren, Thomas og Flemming. 

 

1. Formanden orienterede om blandt andet en konference vedr. vækst, kvalitet og 

udvikling vi overvejer hver især om det var en ide at deltage mere info på 

www.sejlsport.dk/sw41048.asp  

2. Ok. 

3. Ref. godkendes på næste møde. 

4. OK. 

5. Foreløbigt regnskab for Tune-up og Goldcup gennemgået, det ser ud til at kunne 

balancere med et lille overskud, Torben Rygaard har søgt om at komme på 

regelkursus og Baneleder 2 kursus, begge bevilges. Luffe37 klubben vender tilbage til 

Arne med udspil vedr. økonomi fra DM 2009. 

6. Pris for varmepumpe ca. kr. 16.000, pumpen skal bestilles NU! Det blev besluttet at 

afholde hovmestermøde, deltagere Thomas, Jan og Hovmester. 

7. Intet at bemærke, udover at der er brugt færre penge på rep. efter isvinteren end 

budgetteret. 



8. Det går godt i juniorudvalget, der dog klagede over en noget uheldig campering i 

forbindelse med Guldpokalen, der var enighed om en mere konsekvent håndtering af 

disse "problemer" i fremtiden. 

9. Behandling af punktet udsat til næste møde, dato er 9/11-2010 kl. 19.00 

10. Intet at bemærke 

11. Ekstraordinær generalforsamling, konference vedr. vækst, kvalitet og udvikling og ??? 

12. Næste møde 11/10-2010 kl 18.00 i klubhuset. 

 

Møde slut ca. kl.21.00 

Ref. Søren 


